
Sjuhärads Samordningsförbund   Protokoll styrelsemöte 2024-11-22 

Org.nr 222000-2105  Sidan 1 av 3 

  

Organ Förbundsstyrelsen för Sjuhärads Samordningsförbund 

Tid Fredag den 22 november, kl. 08.30 -11.30  

Plats Bryggaregatan 8 i Borås, kansliets möteslokaler 
 

Beslutande 
Ann-Charlotte Angren, Arbetsförmedlingen 

Eva-Karin Haglund (S), Tranemo kommun  

Ireen Wolter (L), Ulricehamns kommun  

Johan Larsson (S), Vårgårda kommun 

Kjell Persson (M), Svenljunga kommun  

Lars-Erik Olsson (S), Bollebygds kommun  

Leif Dahl (S), Västra Götalandsregionen  

Marie Samuelsson (S), Borås Stad  

Sofia Sandänger, Försäkringskassan  

Yasin Abbes (S), Marks kommun     

 

Ersättare 
Birgitta Bergman (M), Borås Stad 

Cecilia Dahlqvist, Försäkringskassan  

Kathleen Wireklev (M), Tranemo kommun 

Tommy Mårtensson (S), Ulricehamns kommun 
 

Övriga 
Anna Fagefors, Förbundschef 

Pernilla Andersson, Biträdande förbundschef 

 

Omfattning  
§§ 49-60 

 

 

 

------------------------------------------------------ 

Sekreterare Anna Fagefors 

 

 

 

------------------------------------------------------ 

Ordförande Sofia Sandänger   

 

 

 

------------------------------------------------------ 

Justerare  Eva-Karin Haglund 

Justeringsdatum 2024-11-22 
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§§ Ärenden             Beslut 

 
49 Mötet öppnas, godkännande av dagordning 

 

 

Dagordningen godkänns. 

50 Val av justerare  

 

 

Eva-Karin Haglund justerar  

 

51 Föregående protokoll, den 20/9 2024 

Föregående protokoll är anslaget: www.sjusam.se  
( 

  

§42 Uppbokning ska sänkas 

med 600tkr (inte till 600tkr). 

  

52 Allmänhetens frågestund  

Möjlighet till frågor  

 

 

Inga frågor från allmänheten. 

53 Ekonomiuppföljning   

Resultaträkning och uppföljning per kostnadsställe 

redovisas. Horisont/prognos ekonomi framåt.   

 

 

Styrelsen tar del av 

informationen.  

54 Verksamhetsuppföljning   

A, Aktiv Kraft 

Inflöden i balans. Fungerande samverkan kring 

målgruppen och tydligt jobbfokus samt parallella 

aktiviteter. Personal deltagit i metoddag 17/10. 

Ny uppföljningsmall för verksamheter är processad. 

 

B, Gröna vägen Framåt 

Inflöde i balans och fungerande samverkan kring 

målgruppen. Personal deltagit i metoddag 17/10. 

 

C, ESF-projekt Vilja 

Medfinansiering i balans relativt pågående 

utnyttjandegrad. ESF har genomfört en så kallad 

”skrivbordskontroll”. Inga avvikelser har noterats. 

Kjell har positiv återkoppling från styrgrupp. 

 

  

Styrelsen tar del av 

informationen.  

55 Medelstilldelning  

Statlig tilldelning till Sjuhärad är beslutad till totalt 

8 835 000kr, vilket per part innebär 4 417 500kr. 

 

Styrelsen tar del av 

informationen som underlag 

för beslut av verksamhetsplan 

 

56 Verksamhetsplan med budget 2025 - 2027 

Behov av redigeringar från innevarande plan 2024 

har diskuterats med beredningsgrupp och 

kompletterats med beloppsförslag genom presidiet, 

baserat på preliminärt anslag och önskan om 

kontinuitet i grunduppdrag.  

Styrelsen gör redigeringar på s1, 2, 5 och 8, bilaga. 

 

 

Styrelsen beslutar om 

verksamhetsplan inklusive 

budget 2025 - 2027.  

 

(Beslut avser 2025 samt 

inriktning för treårsperioden 

och nya beslut inför varje år) 

  

https://www.sjusam.se/wp-content/uploads/2024/09/Protokoll_20240920-Styrelsemote.pdf
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57 Årstidsplan styrelsemöten 2025 

Klockslag för fm är generellt 08.30-11.30.  

 

21/3: Styrelsen samlas 08.30. Samråd 08.30-09.30, 

medlemsrepresentanter ansluter digitalt.  

Därefter styrelsemöte 09.30-12.00  

 

4/6: 08.30-16.30, heldag för styrelsen med 

beredningsansvariga inbjudna för workshop kring 

verksamhetsplanering del av dag.   

 

 

Möten 2025 beslutas ske 

3/2 fm  

21/3 fm + ägarsamråd som del 

4/6 heldag, varav del med 

beredningsansvariga  

22/9 fm  

21/11 fm  

17/12 fm  

 

58 Aktuellt från förbundschef 

Planerar inbjudan till 13/12 med avtackning av 

Pernilla som arbetat för förbundet i 13 år. 

Nationell Finsamkonferens den 2/4 i Stockholm.  

Kommunkontakter i fråga om förbundsordning och i 

fråga om eventuell digital signering.  

Förbundets Nordea konto har avslutats då arvoden 

till styrelsen nu hanteras genom Swedbank.  

Återkoppling efter nationella förbundschefsdagar. 

 

  

Styrelsen planerar för ett 

kortare möte den 13/12 2024 

och bjuder in till mingel med 

avtackning av Pernilla i direkt 

anslutning till mötet. 

59 Aktuellt från parterna 

Positiv rapport om att socialnämnden i Bollebygd 

har tagit del av presentation om 

förbundsverksamhet. 

Tranemos etablering av arbetsmarknadsenhet börjar 

stabiliseras positivt.  

Försäkringskassan förändrar sin representation i 

samordningsförbunds styrelser, vilket leder till byte 

av ledamot vid årsskiftet. Lovisa EkelinWiefel 

 

 

Presidiet planerar för val av 

ordförande i december. 

60 Övriga frågor, mötet avslutas Mötet avslutas. 

 


